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Fraværende Tina Faarvang 

Dagsorden 

1. Skolens vision og strategi 

Bestyrelsen får status på skolens vision og strategi i praksis. Hvor langt er vi, og hvad skal den 

nye bestyrelse have fokus på?  

 

• Hovedområder, der arbejdes med den kommende periode: 

o Pædagogisk fundament 

o Fysisk plan, facader  

 

2. Princip vedrørende Ramadan 

Skolebestyrelsen drøfter, hvorvidt et eventuelt princip for ramadan bør indføres på Munkevængets 

Skole. Evt. tal over tilfælde, hvor ledelsen har måtte kontakte forældre forelægges bestyrelsen. 

 

• Der er ikke grundlag for at lave et princip specifikt i forhold til Ramadan, da der ikke 

opleves problemer på skolen i forhold til dette. Der er grundlæggende en fornuftig tilgang 

til dette både blandt elever og forældre og ansatte føler ikke problemer i forholdt il 

forstyrrelser i skolens drift. 

 

3. Trivsel for eleverne 

Opfølgning på tiltag for trivslen blandt elever og medarbejdere i den verdenssituation, vi står i lige 

nu.  

 

• Vi har haft en periode, hvor mange børn og forældres nervesystemer er i alarmberedskab. 

Vi oplever i denne periode eksempler på re-traumatisering, som kan vise sig i skolen på 

forskellig vis. Det har været italesat fra skolens side og vi har bedt forvaltningen om hjælp 

til at håndtere dette. Det er blevet taget alvorligt og der vil fremadrettet blive iværksat 
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forskellige tiltag. 

 

4. Skema til godkendelse 

Der er nu lagt skema, som skal godkendes af bestyrelsen 

 

• Godkendt 

 

5. Orientering fra skolen 

• Markedsdag 

o Gik rigtig godt. Der var god stemning med besøg fra et par tusind mennesker 

o Der har været henvendelser om koordinering i forhold til hvilke aktiviteter, der 

laves, så det ikke bliver for meget af det samme. 

• Lejrskoler 

o 8. klasserne har været på lejrskole, som generelt var en rigtig god tur 

o Desværre måtte enkelte elever sendes hjem, da regler på turen gentagne gange 

blev overtrådt 

• Erasmus+  

o Elever og lærere har været på en udbytterig tur til Tyrkiet og oplevet forskelle i 

både skole og samfund i forhold til Danmark 

 
6. Nyt fra Elevrådet 

 

• Vil gerne have ændret det automatiske lys på toiletterne 

• Vil gerne have borde-bænke sæt sat op  

• Ting omkring blok H, der indbyder til aktivitet, mangler 
 

7. Orientering fra Uddannelsesudvalget 

Brugernævnsmødet er flyttet, men der er endnu ikke kommet nogen dato 

 

8. Eventuelt 

 

9. Nyansættelser 

 

• Tre lærere ansat pr. 1. august 2022 

• En deltids sekretær ansat pr. 1. august 2022 

• Forventes i denne uge: 

o ansættelse af 1 skolepædagog 

o Mustafa kan formentlig deltage i ansættelsessamtale 

o ansættelse af logopæd 

o ansættelse af 2 lærere til specialområdet 

o Tine deltager i ansættelsessamtalerne 

• Indstilling fra skolen om fastansættelse af pædagogmedhjælper, Peter Tøndering, 

imødekommes af skolebestyrelsen 

   

 


